
  

  

  

Bestyrelsesmøde CSU - Referat 

Dato: 19.09.2023 

Tid: kl. 11:00 – 13:00 
Deltagere: Kevin Meier, Centerleder SUS 

                    Tine Russotti, afdelingsleder CSU 
                    Søren Hansen, bestyrelsesformand 
                    Lone Nielsen, jobcenter Kalundborg 
                    Gunver Nielsen, bestyrelsesmedlem 
                    Eva K. Mikkelsen, lærer CSU 
                    Meik Hellmann, lærer og koordinator CSU 
                    
Fraværende:  Pernille H Pedersen, afd. leder sekretariat UU Kalundborg  
Ordstyrer:  Kevin Meier  

Referent:  Meik Hellmann 

 

Punktets overskrift  Hvem er 
ansvarlig for 
punktet  

  
Bilag  

  
Referat  

Centernyt/ Økonomi   Kevin Meier   Punkterne, centernyt og økonomi, er samlet i et: 
 
Der er fokus på økonomien. 

Løbende omkostninger på leje af div. bygninger og de dermed 
forbundene udgifter til el, vand og vedligeholdelse beløber sig på 
ca. 133000,-/md.  
Til sommer 2024 afsluttes en stor årgang på STU’en og en lille 
årgang venter.  
Eftersom CSUs økonomi kan komme under pres, drøftes 
muligheder for at udnytte centerets kvm bedre. 

Høringssvar   Kevin Meier   Der er afgivet høringssvar omkring sammenlægning af Kalundborg 
Kommunes 2 STU-tilbud (CSU Kalundborg og Kathøjskole). Vi er 
positive omkring en sammenlægning, og ønsker at inddrages i en evt. 
proces omkring dette. Der afventes. 

Nyt fra CSU 
elevafgang og nye 
elever  

Kevin Meier 
Tine Russotti  

 
I indeværende skoleår er der 37 STU-elever, hvor der var budgetteret 
med 43 elever. Til sommer afsluttes 20 elever efter deres treårige STU 
forløb og forventede tilgang fra børneskolen er 4 elever. 

Handicapråd Gunver 
Nielsen 

 
Handicaprådet efterlyser et forum for borgere med udfordringer i 
dagligdagen, der kunne deltage i div. Almen foreninger. Der er opstartet 
projekt “Foreninger For Alle” hvor div. foreninger i og omkring Kalundborg 
har ytret interesse at deltage. Næste møde er torsdag, den 28.september. 
Gunvor tager med tilbage et ønske fra os omkring mulighed for et katalog, 
så vi kan facilitere mødet mellem STU-elever og disse foreninger. 



Tines landing, Kort 
om fokus  

Tine Russotti 
 

Tine har haft en god start på skolen. Det har været meget positivt at 
have haft et samarbejde med Ingse Rasmussen i den første måned af 
skoleåret og dermed blev bekendtgjort med div. Arbejdsgange og 
samarbejdspartnere.  
Hun føler sig velkommen af medarbejdergruppen. 
 
Tines fokus er lige nu i samarbejde med Trio at udvikle på 
gennemsigtigheden af hverdagen. Dette især for at sikre tydelig 
struktur med visuelle redskaber for elever, men også for medarbejdere.  

NGO, Kevin 
orienterer  

 Kevin Meier   Der er sikret transparens. Revisor er ekstern i fht. regnskab. 
Bestyrelsens formand er ikke ansat på CSU.   

Orientering om 

samarbejde med 
Jobcenter (status og 
fremtidsmodel)    

 Lone Nielsen 
 

Jobcenter lægger en ny strategi ift. Samarbejde med CSU, FGU og 
fremtidige elever. UU-samarbejde er blevet samlet i jobcenter og der 
bliver ansat 2 nye jobkonsulenter. 

Evt.   Elevråd   Der efterlyses elevrepræsentanter, der viderebringer punkter til/fra 
elevmøder.  

Nye mødedatoer  Tine Russotti 
 

Der bliver udsendt ny mødetider, der passer bedre til 
bestyrelsesmedlemmernes arbejdstider.   

  
 

  
  

  
 


